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írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Varga Mihály Nemzetgazdasági Miniszter Úrhoz :

„Mennyi közpénzt költöttek el az elmúlt öt év során a 2024-es budapesti olimpiáva l
kapcsolatos dolgokra?„

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tervezett 2024-es budapesti olimpia kapcsán a következő kérdéseket intézem Önhöz :

Hány forintot költöttek az elmúlt öt évben a tervezett 2024-es budapesti olímpiáva l
kapcsolatosan közpénzb ől?
Mire költötték pontosan ezt a pénzt ?

- Kik, illetve milyen vállalatok, személyek kapták ezeket az összegeket ?
Kiknek mekkora összegek kerültek kifizetésre ?

- Kérem, az elkészült tanulmányokat részemre megküldeni szíveskedjék !

Megtisztelő válaszát megköszönőm!

Budapest, 2016 . szeptember 9 .

Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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